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Protokół nr 11/2019 
z posiedzenia Komisji Organizacyjno-Prawnej (KOP) 
Rady Miasta Luboń (RML) z dnia 17 czerwca 2019 r. 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16.45. 

Obecność zgodnie z listą obecności (załącznik. nr 1). 
Wszyscy członkowie KOP obecni 
 
W posiedzeniu komisji uczestniczyli również: Poseł na Sejm RP – Bartłomiej Wróblewski, 
Zastępca Burmistrza – Mateusz Mikołajczak, oraz radni Elżbieta Zapłata-Szwedziak i Andrzej 
Okupniak. 
 
Przewodnicząca Komisji stwierdziła prawomocność posiedzenia (quorum) i zaproponowała 
następujący porządek obrad KOP: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
 
2. Dyskusja z Posłem na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej – Bartłomiejem Wróblewskim. 
 
3. Opiniowanie uchwał na X sesję RML 
 
4. Wolne głosy i wnioski. 
 
5. Przyjęcie protokołów nr 9 i 10. 
 
6.Zamknięcie posiedzenia. 
 
AD 1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
AD 2. 
Przebiegiem prowadzonej dyskusji kierowała Magdalena Woźniak. Na wstępie 
poinformowała, że zaproszonym uprzednio Radnym Powiatowym – Zbigniewowi 
Jankowskiemu i Dariuszowi Szmytowi inne obowiązki, niestety, nie pozwoliły na udział w 
posiedzeniu KOP. Jego uczestnicy dyskutowali z Bartłomiejem Wróblewskim o 
inwestycjach i przedsięwzięciach podejmowanych w naszym powiecie. Tematem przewodnim 
była opracowana przez Starostwo Powiatowe koncepcja projektowa budowy mostu przez 
Wartę, będącego elementem pierwszej drogi powiatowej w Luboniu, która ma połączyć drogę 
wojewódzką nr 430 (ul. Armii Poznań) z ul. Poznańska w Czapurach (droga powiatowa nr 
2460P). Radni RML zgodnie podkreślali, że są zwolennikami tego przedsięwzięcia ale 
pomysł powinien być elementem większego projektu komunikacyjnego, poszerzonego o 
budowę trasy południowej, mającej charakter aglomeracyjny. Bartłomiej Wróblewski 
stwierdził, że w tej kwestii trzyma stronę Lubonia. Między innymi wspomniał, że należy się 
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zastanowić czy planowane w ramach inwestycji rondo pomiędzy cmentarzem komunalnym a 
budynkami mieszkalnymi przy ul. Kolonia PZNF nie powinno być dwupoziomowe. Mówił 
również o bezkolizyjnym przejeździe przez tory kolejowe linii E59 (tunel lub wiadukt) 
podkreślając, że powinno to być tematem rozmów z Polskimi Liniami Kolejowymi (PLK). 
Marek Samulczyk poruszył problem przejazdów kolejowych wzdłuż ul. Armii Poznań. 
Jeden z nich na wysokości ul. Romana Maya został zlikwidowany, natomiast drugi na 
wysokości ul. Cyryla Ratajskiego bez dodatkowych lewoskrętów powoduje częste 
zakorkowanie ruchu w tym rejonie naszego miasta. Dodał również, że podziemne przejście 
pod torami na wysokości ul. Fabrycznej jest zbędne, natomiast przydałoby się takie przejście 
na wysokości peronów dworca PKP. W toku dyskusji z posłem Teresa Zygmanowska 
podjęła temat zapewnienia codziennej opieki pielęgniarskiej w lubońskich szkołach. Ponad 
półgodzinna rozmowa z przedstawicielem parlamentu zakończyła się jego deklaracją, że tak 
jak dotychczas będzie wspierał samorządowe władze Lubonia oraz jego mieszkańców. 
Zapewnił również, że problemy z jakimi się borykamy możemy mu zgłaszać telefonicznie lub 
drogą e-mail. 
 
 
AD 3. 
Projekty uchwał przedstawiali Magdalena Woźniak, Mateusz Mikołajczak i Paweł 
Krzyżostaniak. 
 
A. Opiniowanie raportu o stanie miasta Luboń za rok 2018  
 
Przebieg głosowania nad projektem uchwały: 
Za: 7 osób (Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska, Iwona Kaczmarek, Paweł 
Krzyżostaniak, Michał Szwacki, Artur Wiśniewski, Paweł Wolniewicz). 
Przeciw: 0 
Wstrzymało się: 1 osoba (Marek Samulczyk) 
(nieobecny Bogdan Tarasiewicz) 
 

B. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu w roku 2018. 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 
(w tym momencie, o godz. 17.30 do komisji dołączył Bogdan Tarasiewicz) 
 

Przebieg głosowania nad projektem uchwały (bez sprawozdania z wykonania budżetu): 
Za: 5 osób (Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska, Paweł Krzyżostaniak, Michał 
Szwacki, Paweł Wolniewicz). 
Przeciw: 0 osób 
Wstrzymało się: 4 osoby (Iwona Kaczmarek, Marek Samulczyk, Artur Wiśniewski, 
Bogdan Tarasiewicz) 
 

C. Opiniowanie Absolutorium dla Burmistrza Miasta Luboń z tytułu wykonania budżetu 
za rok 2018. 
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Przebieg głosowania nad projektem uchwały: 
Za: 6 osób (Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska, Paweł Krzyżostaniak, Michał 
Szwacki, Paweł Wolniewicz, Artur Wiśniewski). 
Przeciw: 0 osób 
Wstrzymało się: 3 osoby (Iwona Kaczmarek, Marek Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz) 
 
D. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na 

ławników. 
 

Przebieg głosowania nad projektem uchwały: 
Za: 9 osób (jednogłośnie) 
 
E. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zniesienia form ochrony przyrody z drzew 

rosnących w alejach drzew pomnikowych w granicach administracyjnych miasta Luboń. 
 

Paweł Wolniewicz poinformował, że uprzednio pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały Komisja Ochrony Środowiska. 

 
Przebieg głosowania nad projektem uchwały: 
Za: 9 osób (jednogłośnie) 
 
F. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
 
Dotyczy udzielenia dotacji na wykonanie izolacji przeciwwilgociowej ścian piwnicznych 
budynku mieszkalnego przy ul. Armii Poznań 49 A, należącego do Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Spójnia”. 
 

Przebieg głosowania nad projektem uchwały: 
Za: 9 osób (jednogłośnie) 
 
G. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie diet miesięcznych dla radnych RML. 

 
Projekt uchwały przedstawił Paweł Krzyżostaniak 
Swoje wnioski dotyczące zmian w treści uchwały (załącznik nr 2) zgłosiła Iwona 
Kaczmarek. Najpierw zapoznała z nimi uczestników posiedzenia. Dotyczyły one 
poszczególnych paragrafów. Wnioski radnej zostały kolejno przez komisję 
przegłosowane: 
1. W § 1. 1. Po słowach „kwoty bazowej” dodać po przecinku „zwanej dalej w uchwale 

kwota podstawy…..” 
 
Przebieg głosowania wniosku: 



4 
 

Za: 8 osób (Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska, Paweł Krzyżostaniak, 
Michał Szwacki, Paweł Wolniewicz, Artur Wiśniewski, Bogdan Tarasiewicz, 
Iwona Kaczmarek). 
Przeciw: 0 osób 
Wstrzymało się: 1 osoba (Marek Samulczyk). 
 

2. W § 1.dodać pkt. 2. (Wysokość diety radnego ustala się…) 
 
Przebieg głosowania wniosku: 
Za: 8 osób (Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska, Paweł Krzyżostaniak, 
Michał Szwacki, Paweł Wolniewicz, Artur Wiśniewski, Bogdan Tarasiewicz, 
Iwona Kaczmarek). 
Przeciw: 0 osób 
Wstrzymało się: 1 osoba (Marek Samulczyk). 
 

3. W § 2. 1. (Ustala się diety miesięczne w następujących wysokościach…) 
 
Przebieg głosowania wniosku: 
Za: 8 osób (Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska, Paweł Krzyżostaniak, 
Michał Szwacki, Paweł Wolniewicz, Artur Wiśniewski, Bogdan Tarasiewicz, 
Iwona Kaczmarek). 
Przeciw: 0 osób 
Wstrzymało się: 1 osoba (Marek Samulczyk). 

4. W § 3. 1 (Za nieobecność na sesji Rady lub Komisji obowiązują następujące 
potrącenia…) 
 
Przebieg głosowania wniosku: 
Za: 8 osób (Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska, Paweł Krzyżostaniak, 
Michał Szwacki, Paweł Wolniewicz, Artur Wiśniewski, Bogdan Tarasiewicz, 
Iwona Kaczmarek). 
Przeciw: 0 osób 
Wstrzymało się: 1 osoba (Marek Samulczyk). 
 

5. W § 3. pkt. 3. Zapisać jako pkt.4. 
 
Przebieg głosowania wniosku: 
Za: 2 osoby (Iwona Kaczmarek i Bogdan Tarasiewicz) 
Przeciw: 3 osoby (Magdalena Woźniak, Michał Szwacki, Paweł Krzyżostaniak) 
Wstrzymało się: 4 osoby( Teresa Zygmanowska, Marek Samulczyk, Artur 
Wiśniewski, Paweł Wolniewicz). 
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6. W § 3 pkt. 4. zapisać jako pkt. 5. (W przypadku nieobecności radnego na sesji/ach…) 
 
Przebieg głosowania wniosku: 
Za: 5 osób (Iwona Kaczmarek, Bogdan Tarasiewicz, Artur Wiśniewski, 
Magdalena Woźniak, Paweł Wolniewicz). 
Przeciw: 3 osoby (Teresa Zygmanowska, Michał Szwacki, Paweł Krzyżostaniak). 
Wstrzymało się: 1 osoba (Marek Samulczyk) 
 
Marek Samulczyk stwierdził, że poparłby projekt uchwały ale pod warunkiem 
zmniejszenia ilości komisji RML i ich sekretarzy. Dodał, że wówczas komisje częściej 
by się spotykały. Magdalena Woźniak nie zgodziła się z tą tezą, ponieważ obecnie 
radni w poszczególnych komisjach spotykają się na posiedzeniach 2-3 razy w 
miesiącu. 
 
Ostateczny projekt uchwały zostanie zaopiniowany na następnym posiedzeniu KOP. 
 

AD 4. 
Magda Woźniak poruszyła kwestię funkcjonującej przy ul. Pułaskiego Podstacji Pogotowia 
Ratunkowego. Otóż od 13 czerwca stacjonują w niej dwa ambulanse, a nie jak wcześniej 
tylko jeden. Marek Samulczyk, po raz kolejny poruszył sprawę umieszczania informacji na 
stronie BIP.  
 
AD 5. 
Jednogłośnie przyjęto protokoły nr 9 i 10 KOP 
 
AD. 6. 
Po wyczerpaniu porządku obrad KOP Przewodnicząca Magdalena Woźniak zamknęła 
posiedzenie o godz. 18.47. 
 
 

Protokolant      Przewodniczący 
 
Paweł Antoni Wolniewicz     Magdalena Woźniak 
 
 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności. 
2. Projekt uchwały w sprawie diet miesięcznych dla radnych RML. 


